



Närvarande: Lena Dyrsmeds, Lena Andersson, Jessica Hamrin, Linda Kvaløy Johansson, Anneli Lind, Emely Bössfäll, Marie Bäcke Olsson, Anna Niclasson och Monica Setterlund

Ej närvarande: -

Tjänstgörande suppleanter: -

§ 15 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 19:00.

§ 16 Val av justerare

Anneli Lind valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll

§ 17 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 18 Föregående protokoll

Protokoll från årsmötet och konstituerande 25 /2 gicks igenom.

§ 19 Skrivelser

- Inbjudan mentalutbildningar MH/MT figurant/testledare den 7–9/5 2021. Anmäl senast 22/4 2021. Anna Ns man är intresserad att gå.
- Vår kontakt Tobias Sjögren på kommunen är bortkopplad från hallbygget, ny kontakt är utsedd.

§ 20 Ekonomirapport

Saldo kassabank per 2021-03-24: 792 772,70: -

§ 21 Rapporter

• **Lydnad/bruks**

Tävlingar sökta:

Lydnad 30 juni kvällstävling startklass+klass 1

Lydnad 25/9 startklass+klass 1

Sök 26/9 lägre elit

En tävlingsledarcirkel, digital och utomhusträff, ingen riktig utbildning

• **RUS-exteriör**

Utställningen 2022 hålls i samband med bruks - SM

• **Agility**

Tävlingar sökta:

Juli/aug månadsskiftet

Kvällstävling 4 stycken 24/8 Agility1*2, 25/8 Agility2*2, 7/9 Hopp1*2, 8/9 Hopp2*2



Hindren ska hämtas hem från Djura

- **Rally**
Tävlingar planeras men är ej sökta
Planeras att Linda ska komma och hålla helgkursen till sommaren (framflyttad från 2020)
Möte sker inom kort för att diskutera de nya reglerna inför revideringen
- **Nose Work & specialsök**
Vårens doftprov inställt pga. pandemin
Gagnä-flo-nosen inställd pga. pandemin
Inoff i specialsöksprov i Insjön 24–25/4 klass 1/klass 2 kommer att genomföras
Tina fortsätter praktikdelen som provledare i specialsök
- **HUS**
Tina gör en checklista inför att hålla kurser G-fbk. Kontaktlista aktiva instruktörer.
Specialsökkurs med 4 deltagare startar efter påsk
Cirkel för tävlingsledare bruks planeras
Instruktörskursen i NW som Maria Lööf ska gå är framflyttad till 6 juni
Snarast möjligt ska Maria Lööf starta allmänlydnads-och rallylydnadsinstruktörutbildningen.
Valpkursinstruktör måste hyras in
- **RUS-mental**
Lagt in om 13–14/5 MT, 15–16/5 MH
- **Klubbstugan**
Kostnaden för elförbrukningen är mycket hög. Linda har varit i kontakt med Åkerströms men de var inte intresserade av att hjälpa oss med varmluftspumpen. Dra ner värmen till 16 grader. Sänk temperaturen även på toan. Kolla om något annat kan stå och dra el.
- **Styrelsen**
Monica och Lena åkte på distriktets årsmöte, mötet hölls via zoom. Bra möte med många deltagare.
Bättre rapportering önskas till distriktets årsmöte om vad som händer på vår klubb. Vi bättrar på oss till nästa år.



- **Hallen**
Ny kontaktperson på kommunen Liselott Stöby Ingmarsson
Träden är kapade och förhoppningsvis börjar det grävas snart
- **Drag**
Prova på dag planeras

§ 22 **Tassjakten/belöningsystem**

Bordläggs till nästa möte, underlag skickas till styrelsen av Lena D

§ 23 **Sponsring av hallen**

Jon Jugas och Stefan gräver gratis

Björbo cement skänker förhoppningsvis fyllning

Uffe Rehde, Ekubi ab, vill hjälpa oss söka bidrag – kollas upp vidare innan beslut, för vi behöver hjälp med dessa ansökningar.

§ 24 **Lånelöfte hallen**

Önskar söka lånelöfte på 4 miljoner

Ev upplägg: Banken ger 50% av totalkostnaden och vi får själva skaffa övriga 50% ??

Kommunen går in som borgenär efter att bygget är klart

Underlaget för diverse kostnader saknas fortfarande och vi ber Tinis sammanställa och skicka detta.

Frågan bordläggs tillsvidare

§ 25 **Inköp**

Skåp köps in till rallylydnadsskyltarna NIKKEBY 599: -

Hänglås köps in till ladan

1 mindre USB-minne köps in

§ 26 **Kontrakt instruktör**

Bordläggs till nästa möte, underlag skickas ut av Anneli L

§ 27 **Stadgarna**

Zoommöte planeras in snarast för genomgång av stadgarna.

§ 28 **Övriga frågor**

Förtydligande av hur många personer som får befinna sig på klubben samtidigt pga. rådande restriktioner - förslag skrivs ihop av Linda K. Frågan om endast 8 personer får befinna sig inom klubbens område har ej besvarats av Nina C ännu.

§ 29 **Nästa möte**

Nästa möte är den 28/4 klockan 19.00.



Gagnef-Floda Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2020-03-24

S 2 - 2021

Tid: 19.00 –

Plats: zoom

§ 30 Mötets avslutande
Mötet avslutades kl. 21.20

.

Vid protokollet dag som ovan

Ordförande

Jessica Hamrin, sekreterare

Lena Dyrsmeds

Justerare

Anneli Lind